
Še iz Karlovice
Malo lepega in prijetnega se sliši iz naše doline,

ki leži ob potoku Bistrice, ki je del izvira reke
Krke in je prav na repu občine Ljubljana Vič-
Rudnik.

Zato se le redko zgodi, da se ustavi tu pa tam
kakšna oseba, ki se zanima za bitje in žitje tukajš-
njih prebivalce in prisluhne potrebam in proble-
mom kraja.

V nedeljo popoldne dne 9.1. 1983 se je zbralo
precej krajanov in to od Lužarjev pa vse do Stop
iz vsake hiše po 1 ali 2 člana družine. Ustanovili
so gasilsko društvo.

Ze pred 25. leti, ko so bili člani sedanjega
pripravljalnega odbora gasilskega društva in orga-
nizatorji društa še mladi fantiči - zdaj že možje in
nekateri celo že stari očetje, se je zbudila želja, da
bi tudi Karlovica imela gasilsko društvo. Prišel je
prav kot sedaj (pred 25 leti) Miro Samsa že
gasilec v Retjah in nas navduševal za to človeko-
ljubno in najbolj potrebno društvo. Seveda name-
ra se ni uresničila. Nekateri so se odselili in šli po
zaslužku - ustvarili so si družine in tako je vse
zatnrlo. Sedaj pa smo vsi z veseljem in navduše-
njem pozdravili uresničitev in ustanovitev druš-
tva.

Prisostvovali so vsi predstavniki krajevne skup-
nosti Velike Lašče, gasilcev in množičnih organi-
zacij in to sledeči tovariši: Franc Rigler, Karol
Kobe, Miro Samsa, Zakrajšek in Hren.

Vsak predstavnik je povedal nekaj zelo spod-
budnih besed in napotkov za bodoče delo društva.
Miro Samsa je predvsem poudaril humanost, ki je
glavno vodilo vsakega gasilca. Gasilec mora biti
prekaljen z dobroto in pripravljen takoj in vsake-
mu brez razlike pomagati v nezgodi in potrebi -
zlasti pri požaru in elementarnih nesrečah.

Želja nas vseh je, da bi tudi naša mladina bila
vredna naslednica naših požrtvovalnih prednikov,
kateri so marsikatero opravilo naredili brezplačno
in se žrtvovali v dobrobit skupnosti.

Pohvalo zaslužijo vsi člani pripravljalnega od-
bora zlasti: Jože Marolt, Jože Rupar in Jože Šile,
kateri so zbrali od krajanov sredstva za nabavo
motorne brizgalke. Nabavili bi radi še gasilski
avto in pripravili vso potrebno dokumentacijo za
zgraditev gasilskega doma.

Počasi se bo menda tudi najbolj odmaknjen
košček občine približal razvoju.

Potreben bi bil vsaj kakšen manjši obrat, da bi
krajani ostajali doma, da se ne bi bilo treba voziti
v zgodnjih jutranjih urah na delo v Ljubljano
(mesto) in to predvsem žene-matere.

Vsi prejšnji pasivni kraji imajo danes vsaj 1 do
2 obrata ali delavnice, le tu ni ničesar, da bi
delavci in mali kmetje prišli lažje do zaslužka.
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